
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 25 listopada 2021 r.
Radny Jan Matula poprosił o obcięcie wystających gałęzi na ul. Dębowej, szczególnie na skrzyżowaniu z ul. Sosnową oraz przy boisku
sportowym
Radny Jan Matula zgłosił potrzebę przeprowadzenia remontu cząstkowego nawierzchni ul. Sosnowej w Radostowicach, szczególnie na
skrzyżowaniu z ul. Leśną na granicy z Gminą Pszczyna
Radny Jarosław Geisler poprosił o ujęcie w nowym regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Suszec odbioru bioodpadów
(liści) drzew rosnących przy drogach publicznych
Radny Jarosław Geisler zwrócił się o przeprowadzenie remontu przejazdu kolejowego w Rudziczce na ul. Woszczyckiej
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